

## Phase 4 of the MMW Library Spatial Re-organization Project 蒙民偉圖書館空間改善工程第四期

We are pleased to announce that Phase 3 of the Mong Man Wai Library Spatial Re-organization Project is close to completion. New facilities on G/F and 3/F will be open for service progressively. Highlights of the new facilities are:

Facility	Main Features and Equipment
Creative Lab, G/F	• A "MakerSpace" for library users to create and to share concepts and ideas
	in various media forms, providing 13 stations with 26 seats
	• 1 high-speed PC and 1 Mac Pro
	<u>Ultimaker 2</u> 3D printer
	• <u>iLaser 460</u> laser cutter
	• Epson Stylus Pro 7908 large format printer
	HD video production system for producing teaching videos
Media Production Lab, 3/F	• 16 stations with 24 seats for producing HD videos and using media
	resources
	• 4 high-speed PCs and 4 Mac Pros
	• 1 <u>Yamaha PSR-E353</u> digital keyboard with Finale 2014
	• Another 7 media stations for using Blu-ray, VHS, LD, slides and sound
	cassettes
Mini Theatre, 3/F	• A centrally time-tabled 40-seat teaching venue with HD projection system
	HD video production system for producing teaching videos

Twenty-five additional PCs will also be installed on G/F. Most of the new facilities will be available for booking by students and staff. After a short period of run-in, 24-hour opening will be extended to the whole G/F in around early October.

All facilities on 2/F will be closed from Saturday, 12 September 2015 onward for launching Phase 4 of the Project, which is expected to be completed in late November 2015. Most of the books originally shelved on 2/F will be relocated temporarily to 3/F and 4/F. Most of the Media Resources will also be relocated to their permanent location on 3/F.

We apologize for any inconvenience caused by the closure of the 2/F and the works in Phase 4. For further details, please contact the Library's Circulation Counter at 2948-6658.



蒙民偉圖書館空間改善工程第三期已接近完成, 位於地下及三樓的新設施將逐步開放, 當中主要包括:

設施	主要特色及設備
創作坊 (地下)	● 一個讓讀者透過不同類型媒體創作及分享意念的 MakerSpace·設有 13 個
	工作站共 26 個座位
	● 1部高速 PC 及 1部 Mac Pro
	● <u>Ultimaker 2</u> 立體打印機
	● <u>iLaser 460</u> 雷射切割機
	● Epson Stylus Pro 7908 大幅打印機
	● 製作高清教學視訊的錄影系統
媒體製作坊 (三樓)	<ul><li>● 設有 16 個工作站共 24 個座位,供製作高清視訊及使用媒體資料</li></ul>
	● 4 部高速 PC 及 4 部 Mac Pro
	● 1部 <u>Yamaha PSR-E353</u> 數碼鍵琴及 Finale 2014
	● 另外 7 個供使用藍光影碟、VHS,LD、幻燈片及卡式錄音帶的媒體工作站
迷你劇院 (三樓)	● 可經 iBooking 預約的教學設施,設有 40 個座位及高清投影系統
	● 製作高清教學視訊的錄影系統

此外,地下將增設 25 部新電腦,而大部份新設施稍後亦將接受同學及教職員網上預訂。待一切運作無誤後,我們計劃大約由十月初開始每天 24 小時開放地下全層。

為了展開第四期工程, 二樓所有設施將由 2015 年 9 月 12 日星期六起關閉, 而第四期工程預計於 2015 年 11 月底完工。大部份原本藏於二樓的圖書會被臨時遷移至三樓及四樓, 而大部份媒體資料則會被搬至三樓其永久館藏位置。

因封閉二樓和進行第四期工程而引起的各種不便,我們謹此致歉。有關第四期工程的各種安排,請 致電 2948 6658 聯絡圖書館流通服務台。

Sidney Cheng, Librarian 圖書館館長 鄭保瑛

31 August 2015